

VANUATU GOVERNMENT

La Casa Building, Lini Highway, PMB 9012, Port Vila

For all Taxpayer Services enquires contact:

Tel. (+678) 33090 / 33091

Email: irtps@vanuatu.gov.vu

http://customsinlandrevenue.gov.vu



V A N U A T U

CUSTOMS & INLAND REVENUE

SERVICE DE LA DOUANE ET DES
CONTRIBUTIONS INDIRECTES

Business Licence No and TIN:

225631

228668

Business Licence Act [CAP 173]

Licensing Authority: Ministry of Finance and Economic Management

Autorité habilitée à délivrer la patente

Year of period of Licence / Durée de Validité:

2022

Name of Licencee(s) /
Proprietor of BusinessNom du (des) commerçant(s) patenté(s)
Propriétaire du CommerceGrand Holdings LimitedName of Business /
(if different from above)Dénomination du Commerce
(Si différente de ci-dessus)Grand Holdings Limited

Premises Licensed :

Kumul Highway, Port VilaA separate licence is required for separate premises and categories
Local concerné et chaque catégorie doivent faire l'objet d'une patente

Business class and category licensed	Category Ref Ref de catégorie	Conditions
Hotel	D3a	B/L expires 31/12/2022.
Restaurant	D3i	
Bar	D3k	

DUE DATE	VATU FEE AMOUNT	RECEIPT NUMBER	AMOUNT PAID	RECEIPT DATE
31 January 2022	50,000	1307510	50,000	19 January 2022
31 January 2022	250,000	1307510	250,000	19 January 2022
31 January 2022	250,000	1307510	250,000	19 January 2022
Total Fee Payable	550,000			

Date of issue :

Patente délivrée le: 01 January 2022

Issuing Office Stamp
Timbre du bureau délivrant la patenteIssued By/Par: Collins Gesa
Acting Director of Customs and Inland Revenue

Notice:

Section 19 (5) of the Business Licence Act No. 19 of 1998 requires proprietors of business to notify the licensing authority of any changes occurring during the licensing year in the nature or extent of the business which would render the proprietor liable to a different licence fee. Proprietors should therefore keep adequate records on number of non citizens employed in the business and income which is not subjected to VAT in order to be able to fulfil this statutory requirement.

Avis:

Conformément au paragraphe 5 de l'article 19 de la loi sur les Patentes Commerciales No. 19 de 1998, les titulaires d'une patente se doivent de prévenir le bureau des licences si il y a quelques modifications à la nature ou à l'extension de leur commerce ayant leur effet de les soumettre à une nouvelle catégorie de patente. Les commerçants sont donc invités consigner les données (valeur des importations et nombre de personnes employées dans le commerce netamment et le chiffre d'Affaires annuel) qui leur permettront de satisfaire à cette obligation légale.